
 

 

Pan Martin Dresler 
 
Pan Martin Dresler se narodil 28.října roku 1952 v Jičíně, své dětství však strávil    v 
Praze 6. Bylo plné sportu a dobrých rodinných vztahů. Do základní školy chodil na 
Břevnově (do ZŠ pod Marjánkou). Od útlého dětství se věnoval sportu, jeho rodiče i 
prarodiče byli sokolové, několik let navštěvoval gymnastický oddíl a v zimě jezdila 
celá rodina na hory lyžovat. Ve čtrnácti letech převážilo právě sjezdové lyžování, 
kterému se začal věnovat i na závodní úrovni. Lyžování Martina Dreslera provázelo 
po celý život a věnuje se mu dodnes. Vedle sportu se také věnoval studiu cizích 
jazyků, konkrétně němčiny, které se mu nakonec později v životě velice hodilo. Po 
základní škole chodil na gymnázium Parléřova (nyní Jana Keplera), poté studoval 
strojní fakultu ČVUT. 
 
Lyžování se mohl věnovat i na vojně v armádním oddílu v Liptovském Mikuláši, kam 
nastoupil po ukončení studia na vysoké škole a kde strávil jeden rok a kde měl   
možnost intenzivně lyžovat. Na vojně zažil pan Dresler zajímavou příhodu, vzhledem 
ke svým kontaktům s lidmi ze západní Evropy, se kterými si dopisoval, měl s sebou 
na vojně i nějaké dopisy, ve kterých se nechvalně vyjadřoval o stavu techniky v 
armádě. Tyto dopisy se dostaly do rukou kontrarozvědky a pan Dresler byl pozván k 
výslechu, byla mu snížena hodnost a  po vojně  mu byl odebrán pas, nakonec mu 
byl pas po vyžádání vrácen až po několika letech. 
 
Již během studií založil spolu se svými přáteli jezdecký oddíl. Založit takový oddíl 
však nebylo jednoduché, museli vše skrýt pod hlavičkou organizace SSM. Nedělali 
sice nic, co organizace SSM měla dělat, ale vždycky velmi dobře vedli evidenci a tak 
jejich oddíl nikdo nekontroloval. Vlastnili s kamarády jednoho koně, ke koni si koupili 
nákladní auto, a to byla možnost jak začít provozovat autodopravu a tím začali 
vydělávat. Z těchto peněz začali podporovat skateboardisty, kteří by jinak žádné 
finance v té době nedostali. Celá spolupráce nakonec dopadla tak, že se někteří 
skateboardisté prosadili v různých disciplínách i na světové úrovni, postavili také 
první U-rampu v Praze a uspořádali první mistrovství republiky ve skateboardu. 
Jezdecký oddíl SSM fungoval až do revoluce, pak ukončili činnost. 
 
Po vojně nastoupil do “IT” firmy, která zabezpečovala výpočetní podporu pro 
ministerstvo strojírenství, tam měl možnost pracovat na danou dobu s velmi 
pokročilou výpočetní technikou. V roce 1985 pak dostal pan Dresler možnost odjet 
pracovat do západního Německa do firmy Volkswagen do Wolfsburgu, především 
díky tomu, že uměl velmi dobře německy. V Německu pracoval pro společnost 
Volkswagen s menšími pauzami do roku 1993 kde se podílel na výrobě a distribuci 
náhradních dílů a účastnil se na IT projektech. Protože byl v Německu také v roce 
1989, pozoroval tak listopadové události a celou revoluci z Německa, což ho velmi 
mrzelo. Po posledním návratu z Německa začal pracovat pro společnost SAP, kde 
pracuje v jejich pobočce v Praze dodnes, V posledních letech se podílel i na jiných 
projektech velkých firem v Evropě. Během svého života potkal zajímavé lidi, 
například Billa Gatese. V současné době žije stále v Praze 6 poklidným životem se 
svojí manželkou, má doma kočky a se svou partou z lyžování se stále setkávají a 
jezdí na hory. 


